

An Act further to amend the Act respecting fishing by foreign vessels.

An Act to amend the Acts relating to duties of Customs.

An Act to incorporate the Sault St. Mary Railway and Bridge Company.

An Act respecting certain officers of the Trinity House of Quebec.

An Act to incorporate the Isolated Risk Fire Insurance Company of Canada.

An Act to incorporate the Montreal and City of Ottawa Junction Railway Company.

An Act to amend the Insolvency Act of 1869.

An Act to incorporate The Confederation Life Association.

An Act to amend the Census Act.

An Act to incorporate the Kingston and Pembroke Railway Company.

An Act to extend to the province of New Brunswick, the operation of the Act of the Legislature of the late Province of Canada, concerning the Synod of the Church of England in Canada.

An Act concerning the Vaudreuil Railway Company.

An Act to incorporate the Western Bank.

An Act to incorporate the Metropolitan Bank.

An Act to comprise in one Act the financial affairs of the Great Western Railway Company.

An Act to incorporate the Bedford District Bank.

An Act to amend the Act incorporating the Sun Insurance Company of Montreal.

An Act to incorporate the Bank of Liverpool.

An Act to authorize the incorporated Village of Trenton to impose and collect harbour dues, and for other purposes.

An Act relating to the Commercial Bank of New Brunswick.

Acte pour amender de nouveau l'acte concernant la pêche par les navires étrangers.

Acte pour amender les actes relatifs aux droits de douane.

Acte pour incorporer la compagnie du chemin de fer et du pont du Sault Ste. Marie.

Acte concernant certains officiers de la Maison de la Trinité de Québec.

Acte pour incorporer la compagnie canadienne d'assurance contre les risques isolés du feu.

Acte pour incorporer la compagnie du chemin de fer de jonction entre Montréal et la cité d'Ottawa.

Acte pour amender l'acte de faillite, 1869.

Acte pour incorporer l'association d'assurance sur la vie dite de la Confédération.

Acte pour amender l'acte du recensement.

Acte pour incorporer la compagnie du chemin de fer de Kingston et Pembroke.

Acte pour étendre à la province du Nouveau-Brunswick, l'effet de l'acte de la législature de la ci-devant province du Canada relatif au synode de l'église d'Angleterre en Canada.

Acte concernant la compagnie du chemin de fer de Vaudreuil.

Acte pour incorporer la banque de l'Ouest.

Acte pour incorporer la banque Métropolitaine.

Acte pour incorporer dans un seul et même acte les affaires financières de la compagnie du Grand chemin de fer Occidental.

Acte pour incorporer la banque du district de Bedford.

Acte pour amender l'acte pour incorporer la compagnie d'assurance de Montréal, dite du Soleil.

Acte pour incorporer la banque de Liverpool.

Acte pour autoriser la corporation du village de Trenton à imposer et percevoir des droits de havre, et pour d'autres fins.

Acte relatif à la banque commerciale du Nouveau-Brunswick.